
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/5705.

Benyújtás dátuma: 2023-10-19 23:22

Parlex azonosító: AU7FYE4B0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Keresztes László Lóránt (LMP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen „nagyszabású”, a víziközmű hálózatot érintő 
rekonstrukciós programon dolgozik a kormány? (Azok után, hogy sok éve csak terveket 
hallunk, és a jövő évi költségvetésből hiányoznak azok a sorok, melyek alapján komolyan 
lehetne venni a szándékot.)" 

Tisztelt Miniszter Úr!

V.  Németh  Zsolt  államtitkár  úr  az  MTI  tájékoztatása  alapján  Sopronban  egy  konferencia
megnyitóján  elmondott  beszédében  azt  mondta,  hogy  mivel  Magyarországon  elöregedett  az
ivóvízhálózat, az Energiaügyi Minisztérium azon dolgozik, hogy egy nagyszabású rekonstrukciós
programot tudjon indítani  a  következő években,  évtizedekben,  amikor  fel  lehet  majd újítani  az
ivóvízhálózatot.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Most indul csak egy ilyen „nagyszabású rekonstrukciós program” kidolgozása?
• Az elmúlt 13 évben mi akadályozta a kormány részéről a cselekvést?
• Amennyiben igen, ez mikor kezdődött és milyen határidővel zárul majd le?
• Ki a politikai, valamint szakmai felelőse a program kidolgozásának?
• Milyen szakmai szervezeteket vonnak be, milyen módon zajlik majd ennek a társadalmi 

egyeztetése?
• Megállja a helyét az a megjelent információ, miszerint ez a program csupán a következő 

években, évtizedekben indulhat?
• Amennyiben igen, ez azt jelenti, hogy a kormány nem tervez azonnali hatállyal lépéseket 

tenni az összeomlás szélén álló víziközmű ágazat helyzetének mielőbbi rendezése 
érdekében?

Még egy kérdés  a  végére:  17 hónapja  ihatatlan  az  ivóvíz  Szigetvár  nyugati  részén,  miért  nem
teljesítették a július közepén tett ígéretüket, miszerint helyreállítják a szolgáltatást?

Válaszát előre is köszönöm!



Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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